
Referat nummer 8-2012
Telefonmøte 13.08.2012 klokken 1900-2019

Deltakere: Bjørn Wæhre, Thor Egil Kristiansen, Grete Olavessen, Sissel Tangnes og Trude Holmen.

Sak 

52-12 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak Godkjent

53-12 Gjennomgang av forrige referat som ble godkjent i juni
Vedtak Trude sjekker mailadressene på Web

Sissel ringer vedr redaktørjobben

54-12 Ny redaktør for bladet

Vedtak Organisasjonsmodellen til redaksjonen – kan den gjøres slik at det blir lettere å sitte i 
redaksjonen? Og kan vi trekke inn nye resurspersoner til red.arbeid?

55-12 Svar til Tone Hindenes vedrørende trening i ringen på utstillinger

Dette svaret er sendt på mail:

Hei
Dette med trening i ringen før og etter utstillinger er en omdiskutert sak. 
Det vil derved si at noen av de som har betalt for å delta misliker at andre trener i ringen 
før konkurransen starter, enten det gjelder hunder som er påmeldt eller andre hunder.

I og med at dette er en omdiskutert sak synes ikke Styret det er nødvending at hunder 
entrer konkurranseringen før utstillingen starter. En utstillingsring er som regel en slette 
med et plastbånd rundt som markerer yttergrensene og da skulle vel et hvilket som helst 
slett område i nærheten egne seg til trening, slik at dette ikke nødvendingvis skjer i selve 
konkurranseringen. Når det gjelder Frya så var det i alle fall der rikelig med arealer hvor en 
kunne trene. 
Vi mistenker ingen for noe som helst når det gjelder denne treningen, men synes det er 
unødvending å benytte konkurranseringen. Et alternativ er selvfølgelig å sette opp en 
treningsring ved siden av konkurranseringen. Om utstillerne tar initiativ til å gjøre det, vil 
NSSK som arrangør hjelpe til med å anvise dertil egnet plass der det er mulig.
Styret i NSSK er positiv til at det drives ringtrening. Flere av våre klubbkontaker som har 
det som aktivitet i sine områder og det er nok der en først og fremst treffer nye valpeeiere 
og utstillere.

Med hilsen
NSSK

56-12 Avlrådet- Orientering fra Sissel Tangnes: 

I England har Kennelklubben satt registreringsforbud for merle-merle paringer.

NSSK ønsker at dette forbudet blir gjeldene også i Norge. NKKs vedtekter for raseklubbene 
§ § 1 og 2 er formulert slik at NSSK ser at NKK muligens vil stille seg positiv til dette.



Stavemåten i Standarden er tricolour ikke tricolor. Dette bør rettes i NKKs database slik at 
valper registreres med korrekt stavemåte..

57-12 Eventuelt

Mona Nyløy er ny klubbkontakt i Sogn og Fjordane. Styret ønsker lykke til!

Klubbkontakt Møre og Romsdal ønsker avløsning.

Orientering fra vedtektskomite kommer på neste møte

Søknad om utvidelse av dommerautorisasjon. NSSK ønsker velkommen Anne-Cathrine 
Unelsrød som dommer. Trude svarer NKK.

Brønnøysundregisterne. Det sendes inn skjema vedrørende nytt Styre. Thor Egil printer 
ut, skriver under og sender videre.

Neste møte 03.09.2012 Ask 14.08.2012 Trude Holmen

Referatet ble godkjent  18.08.2012


